
Årsmelding for Oslo krets av Norges KFUK-KFUM speidere 2024 
 
1.  Organisasjon 
 
Kretsstyret 
Kretsstyret har siden kretsens årsmøte 7. mars 2024 bestått av: 
Kretsleder   Ragnhild Johansen Enebakk (valgperiode 24-25) 
Visekretsleder   Bjørn Lie Rapp Holmlia (valgperiode 24-25) 
Styremedlem   Anne Marit Tiller Oslo 32 (valgperiode 24-25) 
Styremedlem                Cecilie Næss              Oslo Sanitet(valgperiode 23-24)  
Styremedlem    Vegard Ovland Høybråten(valgperiode 23-24) 
Styremedlem    Agnes S. Reksten Ullern (valgperiode 23-24) 
 
Varamedlem for perioden var Alva Libjå Dahl, Grefsen. 
 
Det skal etter § 9 i forbundets Grunnregler tilstrebes lik representasjons- og ansvarsfordeling 
mellom menn og kvinner i kretsstyret. Kretsstyret har i perioden bestått av 1/3 menn og 2/3 
kvinner.  
 
Styret har siden årsmøtet 2024 hatt 10 styremøter og behandlet 63 saker. Det ble holdt et 
møte med kretslederne og visekretsleder i de andre kretsene i “Østlandsprosjektet” under 
Kretsforum i oktober for å avtale videre fellesprosjekter som patruljeførerkurs og lederkurs. 
Leder i kretsens roverombud deltok også på møtet. Kretsstyret ser på “Østlandsprosjektet” 
som et nyttig forum, spesielt med tanke på kurstilbud for våre medlemmer, og vil fortsette 
med samarbeidet i 2025. 
 
 
Landsstyrets kontaktperson 
Kine Næss har vært kretsens kontaktperson i landsstyret. 
 
Komiteer 
Det har vært 2 komiteer i drift i løpet av perioden: Kløverrabbkomitéen og Valgkomitéen. 
 
Valgkomitéen ble valgt på årsmøtet 2024, mens Kløverrabbkomitéen oppnevnes av 
kretsstyret. 
 
Valgkomiteen 
Haldis Østby   Hakadal 
Alva Libjå Dahl   Grefsen 
 
 
Kløverrabbkomiteen 
Øyvind Bakke    Holmlia 
Anders Helgeneset  Holmlia 
Anne Marit Tiller   Oslo 32 
 
 
 



2. Administrasjon 
 
Kretsen har ikke eget kontor. Kretssekretær er Håkon Selnes på timebasis. Jobben som 
kretsens kasserer ligger under kretssekretær. 
 
 
3. Økonomi 
 
Etter kretsstyrets mening gir årsregnskapet med noter for 2024 en fullstendig og utfyllende 
informasjon om kretsens utvikling og resultater i 2024 og stillingen ved utgangen av 2024.  
 
Det har i 2024 ikke skjedd endringer av overordnet eller strategisk betydning for 
organisasjonen. Som det fremstår av balansen pr. 31.12.2024 har kretsen en solid 
egenkapital og tilfredsstillende likviditet. 
 
Forvalter vi kapitalen vår på en god måte gir det kretsen mulighet til å satse strategisk også i 
årene fremover. Det henvises ellers til regnskapskommentarene.  
 
Håkon Selnes er kretsens kasserer.  
 
Kretsens revisor er RSM Norge a/s, som er den samme revisoren som forbundet bruker.  
 
 
4.  Kommunikasjon 
 
Kretsen har en nettside og er på facebook, der det har blitt lagt ut innbydelser til kurs og 
arrangementer. I etterkant av arrangementer og kurs blir det lagt ut bilder. Kretsen har også 
en instagramkonto.  
 
Kretssekretær sender ut e-post til alle gruppeledere i kretsen ca en gang i måneden. 
 
 
5.  Eiendeler 
 
Lager 
Kretsen leier lagerplass hos Roar Ramstad i Hakadal. Her blir det lagret utstyr til kurs og 
andre arrangementer.  
 
Kløverrabben, Nordre Follo 
Kretsens hytte Kløverrabben ligger ved Rolandsjøen i Nordre Follo kommune. Den leies ut til 
kretsens grupper, andre speidergrupper og andre interesserte.  

Hytta har vært utleid i 44 netter, 12 færre enn i 2023. Vi merker at to grupper som har pleid å 
leie i flere helger har blitt nedlagt/hvilende.  

I oktober var vi  med på Speiderhytteturen og hadde bra besøk. Takk til Inger Helen, Camilla 
og Karen Marie som var med å drifte hytta denne helga. 



Kretsen har brukt hytta til Peffkurs for Østlandskretsene, for 30 speider og en stab på 15. 

Kløverrabben har en åpen vennegruppe, «Kløverrabbens venner», med 199 medlemmer på 
Facebook. 

  

                       

                                                                                                                     

Trollheimen leirsted, Hurdal 
Kretsen er andelshaver i Trollheimen leirsted. Vi har 5/32 andeler. 
 
Tomt, Nannestad 
Tomten er på 2,3 mål, med en sammenrast hytte. 1. Tonsen KFUM var siste bruker av 
eiendommen. Styret har fått fullmakt av årsmøtet 2009 til å selge tomten, men så langt har 
det ikke dukket opp muligheter til å selge med fortjeneste.  
 
PR-tilhenger 
Kretsen har en foliert tilhenger til promotering på ulike arrangementer. Tilhengeren 
inneholder utstyr til å sette opp og drifte en stand, og lånes ut til gruppene. Tilhengeren kan 
reserveres på nett. Tilhengeren er nå i en slik forfatning at den må byttes ut. Kretsstyret har 
kommet til at vi vil ha tilhenger til å frakte kretsens utstyr i. Det vil bli anskaffet en mindre 
henger. 
 
 
6. Strategiplan  
 
Vi betyr en forskjell for andre og naturen: 

- Grupper som er synlig i sine nærmiljøer, gjennom gode speideraktiviteter. 
- Kretsen tilstreber å samkjøre, ha mer fokus på å bruke kollektivtransport. 



- Gjenbruk av turutstyr, BUA og andre utlånsordninger i kommuner og bydeler. Låne 
utstyr fra andre grupper. 

- Delta på arrangementer fra andre organisasjoner, for eksempel Friluftslivets dag, 
Camp Villmark, natt i naturen, bygdedager osv. 

- Kretsarrangementer skal ha en tydelig miljøprofil. 
 
Kretsen har deltatt i prosjektgruppa for Barnas Camp Villmark. Mange av kretsens vandrere, 
rovere og ledere var med som instruktører under selve messa. Kretsen har også deltatt på 
Friluftslivets dag på Sognsvann. Kretsstyret opplever at det vanskelig å få inn saker om 
speiderarbeidet i Oslo i avisene, men dette er lettere i lokalaviser. Kretsens sekretær sender 
ut månedlig informasjon på e-post til gruppeledere med informasjon om saker og 
arrangementer som er planlagt. Ellers er flere av punktene under denne overskriften rettet 
mot gruppene i kretsen, og forslag til hva de kan være med på.  
 
Vi er åpne og inkluderende: 
Kretsen prioriterer medlemsvekst i de eksisterende gruppene foran oppstart av nye.  
Kretsen har fortsatt nedgang i medlemstallet. Flere grupper sier de har hatt god rekruttering 
av nye speidere, men sliter med å få ledere og rovere til å ta ansvar. Noen grupper forteller 
at det kan være vanskelig å få rekruttere på skolene 
 
Jobbe med å beholde speidere i overgang mellom enhetene.  
De arrangementene som har blitt arrangert har hatt godt oppmøte. En ser at det ofte er de 
samme gruppene som møter opp på arrangementene.  
 
Jobbe aktivt med at alle speidere har medbestemmelse på sitt nivå.  
Kretsen har ikke arrangert noe PF ting i 2024, da det ikke er Patruljeførerting på landsbasis. 
Gruppene kan ha med sine PF’er på kretsting.  
 
Arrangere PF-treff og andre speiderarrangementer for vandrere og eldre speidere.    
Det ble arrangert PF-treff på høsten, PF-treff på våren ble det ikke noe av grunnet leder 
utfordringer i gruppen som hadde tatt på seg arrangementet. Mikrokretsleir og NM- 
kvalifisering ble gjennomført sammen med Romerike krets. Marka 22 ble gjennomført i 
september med 4 patruljer som deltok.  
 
Se også Roverombudets årsmelding for deres arrangementer i 2024.  
 
Ved hjelp av større signalarrangementer som Friluftslivets dag og Barnas Camp Villmark kan 
man øke synligheten for kretsens speidergrupper.  
Mange av kretsens vandrere, rover og ledere var med som instruktører på Barnas Camp 
Villmark. Friluftslivets dag på Sognsvann ble gjennomført med god deltakelse.  
 
Oversikt over kretsarrangementer: 
Oslo krets har mange aktive og engasjerte ledere, og gruppene i kretsen er villige til å være 
med på å skape gode kretsarrangementer. Det gjør at mindre grupper og grupper som sliter 
kan tilby sine speidere flere aktiviteter. 
 
 
 



Følgende arrangementer har stått på terminlisten i 2024: 
 
Dato       Arrangør      Deltakere        Ansvarlig 

19.-21. jan Peff-kurs møte 30 + 15 stab Oslo Krets 

26.- 27. jan Måneskinnstur 6 deltakere Egen komite 

3. feb Lederkurs 12 deltakere Kretsstyre + kretssekretær 

12. feb Telefonkonkurransen 8 grupper Enebakk 

7. mars Kretsting årsmøte 32 deltakere 
og 3 obs.  

Furuset + kretsstyre + 
kretsekretær 

15.-17. mars Barnas Camp Villmark ca. 25-30 på 
stand 

Egen komite 

26.- 28. april Mikrokretsleir Trollheimen  150 deltakere 
hvorav 75 fra 
kretsen 

Ris 

24.-26. mai Peff-kurs tur Ingen delt. fra 
kretsen 

Østfold krets 

4.-5. mai NM-kvalifisering 28 delt. hvorav 
18 fra kretsen 

Egen komite sammen med 
Romerike krets 

3.-10. aug Regionleir Nordtangen 416 delt. 
hvorav 138 fra 
kretsen 

Egen komite 

30.-31. aug. Marka 22  4 patruljer Kretsstyret 

31. aug.-1. 
sep 

Kretsnatt ca 20 deltakere Kretsstyret + kretssekretær 

1. sept. Friluftslivets dag, Sognsv.  Kretsstyret + kretssekretær 

20.-22. sept. Peff-kurs møte  2 fra kretsen Buskerud krets  

12.-13. okt. Speiderhytteturen Godt oppmøte 
begge dager 

Flere av speiderhyttene til 
grupper i kretsen deltok 

19. okt Bymanøver 55 deltakere Bryn 1 

21. okt Kretsting program 24 deltakere Stovner + kretsstyret 

30. okt PF- treff 30 deltakere Grefsen 

27. nov. Gruppeledermiddag   13 deltakere Kretsstyret 

30. nov Adventsfest 26 deltakere Høybråten + Oslo 32. 

 
 
 



Regionleiren “Ett skritt fram” 
Kretsen var godt representert i hovedkomiteen til leiren. Håkon Selnes var sekretær for 
hovedkomiteen, med ansvar for å sende ut informasjon, påmelding og regnskap. Han fikk 
også ansvar for intendantur. Maria Selnes var informasjonsansvarlig med ansvar for 
nettside, leirhefte og utarbeiding av informasjonsmateriell om leiren. Videre hadde Oslo krets 
med Magnus Jensen med ansvar for teknisk og Ragnhild Johansen som hadde ansvar for 
helse, miljø og sikkerhet. Flere av kretsens ledere og rovere var med i ulike underkomiteer. 
Leiren ble arrangert på Nordtangen leirsted, med god deltagelse fra gruppene i Oslo krets. 
Temaet for leiren var “Ett skritt fram”, der trening i å være på leir, lage mat, bygge leirområde 
og være på haik var sentralt.  
 
Vi rekrutterer og utvikler flere gode ledere: 
Kretsen ønsker å tilby et meningsfullt ledertreningstilbud til vandrere, rovere og ledere. 
Legge til rette for at gruppene kan sende patruljeførere og rovere på nasjonale 
arrangementer.  
 
Vi har hatt to møter i “Østlandsprosjektet” angående kurs. I januar arrangerte Oslo PF-kurs 
møte som var åpent for resten av østlandskretsene. Østfold arrangerte PF-kurs tur på våren. 
Buskerud arrangerte PF-kurs møte på høsten.  
 
Kretsen arrangerte lederkurs i februar med disse temaene: Innføringskurs for nye ledere og 
Gruppeadministrasjon.  
Kurs om semesterplanlegging som var planlagt arrangert i august ble utsatt til januar 2025.  
Mange av kretsens rovere deltok på Roverway både som stab og deltakere. Noen av 
kretsens ledere var med å arrangere “path” i forkant av selve leiren.  
 
Kretsstyret har jevnlig dialog med gruppene for å fange opp eventuelle problemer i 
gruppene. Kretsstyret har vært i kontakt med gruppene i kretsen både vår og høst for å høre 
hvordan de har det.  
 
På kurs arrangert av kretsen, forsøke å ha en stor stab, slik at man kan fordele ledere og 
rovere i tospann. 
Dette er noe som kretsstyret, roverombudet og  kretssekretæren har jobbet med til 
patruljeførerkurset som ble arrangert i januar 2024. Der var det en kursstab på 4 ledere og 
12 veiledere.  
  
Flere møtepunkter for ledere og rovere som ledergrilling og andre sosiale arrangementer.  
Det ble under mikrokretsleiren tilrettelagt for ledersamling. Det ble arrangert ledergrilling 
under haiken på regionleiren. Kretsen arrangerte gruppeledermiddag i november.  
 
“Show and tell” for andre grupper på kretsarrangement. 
Da kretsen ikke har hatt mange møtepunkter for rover og ledere det siste året, er dette et 
tema vi vil ta med oss videre. 
 
Lage attester fortløpende for bidragsytere til kretsens arrangementer, som Patruljeførerkurs 
og styremedlemmer. Vise at det man har lært på speideren, kan brukes i andre 
sammenhenger.  
Kretsstyret har utarbeidet maler for attester til stab på kurs og som styremedlemmer.  
 



Fortsatt støtte speidere og ledere med økonomiske bidrag til forbundskurs og eksterne kurs. 
Støtte vandrere, rovere og ledere som vil delta på internasjonale arrangementer. 
Det har vært noen søknader til kretsen på støtte til kurs fra gruppene. Kretsen har støttet to 
ledere som har gjennomført Trekløver-Gilwell trening i Sverige. Det ble gitt støtte til Eventyr 
Utland og til deltagere på Roverway.  
 
Motivere flere grupper/personer å ta ansvar for arrangementer. 
I løpet av høsten har kretsstyret hatt kontakt med alle gruppene i kretsen, der vi har 
oppfordret grupper til å ta på seg arrangementer. Noen grupper har også blitt spurt direkte 
om de kan være arrangører. Kretsstyret har ikke klart å få noen nye grupper til å ta på seg 
arrangementer i 2025.  
 
 
Ledere med verv og oppgaver sentralt 
Ledere med tilhørighet i kretsen har vært, eller er fortsatt, engasjert i flere sentrale 
arbeidsoppgaver på forbundsplan.  
 

● Flere av kretsens ledere var engasjert i ulike komitéer i forbindelse med regionleiren 
“Ett skritt fram” i 2024 

● Flere av kretsens ledere er engasjert i ulike komitéer i planleggingen av Speidernes 
landsleir 2025 

● Karen Marie Engeseth - Leder av Kontrollkomitéen.  
● Veronica Lona - Internasjonalt utvalg og forbundets valgkomité 
● Vibeke Bernts - Leder av Nordtangenkomitéen. 
● Caroline Jensen - Medlem av Ledertreningsutvalget. 
● Lillian Frette Litlehamar - Viselandssjef, styremedlem i Speiderne i Norge, 

styremedlem i KFUK-KFUM internasjonal 
● Ville Norheim - Prosjektgruppa for inkluderende speiding 
● Alva Libjå Dahl - Prosjektgruppa for inkluderende speiding, prosjektgruppa til Barnas 

Camp Villmark 
● Vegard Ovland - Prosjektgruppa til Barnas Camp Villmark 
● Helene Mathisen - Prosjektgruppa til Barnas Camp Villmark 
● Åse Marit Øiestad - Prosjektgruppa til Barnas Camp Villmark 
● Ragnhild Johansen - Prosjektgruppa til Barnas Camp Villmark 

 
 
7. Grupper og medlemmer 
 
Kretsen har pr. 31.12.24 26 grupper. Av disse er fire av gruppene uten medlemmer under 26 
år: 81. Oslo Frogner, Oslo Sanitet , Ski og Ytre Enebakk. 48. Oslo Uranienborg er en 
hvilende gruppe. Kretsen har fått i gang studentspeidergruppa Ringen igjen.  
Medlemstallet pr 31.12.2024 er 684 medlemmer, basert på innbetalte medlemskap. Ca. 80% 
av kretsens medlemmer er under 26 år.  
Medlemsstatistikk for Oslo krets er vedlagt kretsens årsmelding. 
 
Roverarbeid 
Roverombudets årsrapport er vedlagt kretsens årsmelding. 
 



Engang - Alltid  
Engang - Alltids årsrapport er vedlagt kretsens årsmelding.  
 
 
8. Relasjoner 
 
Kretsstyret har hatt kontakt med, og representert kretsen i flere ulike organer. Dette gjelder 
bl.a. UngOrg og Viken BUR hvor vi har deltatt på årsmøtene.  
 
Representasjon 

● Ragnhild representerte kretsen på årsmøtet til Trollheimen i 2024. 
● Bjørn Lie Rapp  representerte kretsen på årsmøtet til UngOrg, 21. mars. 
● Ragnhild Johansen representerte kretsen på årsmøtet til Viken BUR, 23. april.  
● Viken BUR konferanse 14. oktober, Agnes S. Reksten og Vegard Ovland deltok.  
● Festmiddag UngOrg 19. november, Cecilie Næss representerte kretsen. 

 
 
9. Grunnlag for videre drift 
 
Det er ikke kjente sider ved virksomheten som kan påvirke det ytre miljø. Forutsetningen for 
fortsatt drift av kretsen er tilstede og er lagt til grunn ved utarbeidelsen av årsregnskapet.  
 
 
Avslutning 
 
Kretsstyret ønsker å takke alle for innsatsen de har gjort for at speiderne får en god 
opplevelse og læring for livet.  
 
Kretsen har fortsatt en nedgang i medlemstallet. Kretsstyret har vært i kontakt med 
gruppene i løpet av året. Det er flere av gruppene som sier de sliter med rekruttering av 
både speidere, og å få ledere som vil ta ansvar. Flere av kretsens grupper er små, noe som 
kan gjøre lederrekruttering og førerpatruljearbeid krevende.  Det har også innvirkning på 
hvor vanskelig det er å rekruttere til oppgaver på kretsplan. Kretsstyret har oppfordret og 
spurt grupper om å ta på seg arrangementer. Kretsstyret har ikke fått nye grupper til å ta på 
seg kretsarrangementer. Kretsen har mange speidere, rover og ledere som er aktive og har 
verv på nasjonalt nivå. Samtidig har vi et stort antall grupper, med relativt god geografisk 
spredning.   
 
Kretsstyret ser frem til å jobbe sammen med gruppene for å gi enda flere barn og unge 
opplevelser for livet! 
 
 
Kretsstyret 


